
Mnenje študentov Pravne Fakultete UL o izbirnem predmetu transportno zavarovalno pravo, ki se 

izvaja na Fakulteti za pomorstvo in promet UL (nosilec predmeta: prof. dr. Marko Pavliha). 

Študijsko leto 2015/2016 

Na oglasni deski PF sem v začetku študijskega leta 2015/2016 opazila obvestilo o možnosti izbire 

predmetov na Fakulteti za pomorstvo in promet. Možno je bilo izbirati med dvema eno-semestrskima 

predmetoma, in sicer Transportno zavarovalno pravo (TZP) ali Prevozno obligacijsko pravo. Zadeva 

me je zelo pritegnila, saj me zavarovalno pravo zelo zanima, zato sem se odločila kontaktirati prof. dr. 

Marka Pavliho in ga povprašala o predmetu TZP. Profesor je bil zelo odziven in prijazen. Po dogovoru 

z njim sem v začetku oktobra začela enkrat na teden obiskovati predavanja na FPP v Portorožu, vaj pa 

se mi ni bilo treba udeležiti. Tak način mi je zelo ustrezal, saj sem imela čez teden tudi delovne 

obveznosti. Predavanja so bila zelo zanimiva in dinamična, veliko je bilo tudi razpravljanja, med 

drugim smo imeli priložnost poslušati mag. Cvitanovića iz Zavarovalnice Vzajemna. Proti koncu 

semestra pa smo odšli na organizirani obisk zavarovalnice Adriatic Slovenica v Koper.  

V sklopu predmeta smo morali skupinsko opraviti kratko seminarsko nalogo in jo tudi predstaviti 

pred razredom. Namesto enega obsežnega končnega izpita sta se izvedla dva kolokvija, ki ju je skrbno 

pripravila asistentka Oblak. Končna ocena je bila sestavljena iz obiskovanja predavanj, ocen 

kolokvijev in seminarske naloge. Menim, da je tak sistem mnogo boljši, saj smo študenti skozi ves 

semester veliko bolj sodelovali in študirali. Moja izkušnja je več kot pozitivna, veliko sem pridobila 

novega znanja iz zavarovalnega prava, kar mi zdaj zelo koristi pri delu. Pozitivno sem bila tudi 

presenečena nad razpoložljivostjo in prijaznostjo profesorja, asistentke in osebja knjižnice, vsi so mi 

bili vedno pripravljeno pomagati. Vsem študentom in študentkam PF priporočam, da si izberejo 

predmete na FPP, prav zares vam ne bo žal. 

Suzana Kamenšak, študentka dodatnega leta drugostopenjskega bolonjskega programa Pravo, PF UL 

 

Izbirni predmet sem izbral bolj kot ne iz čiste radovednosti, saj o zavarovalništvu (še manj pa 

transportnem) nisem vedel prav veliko. S tem predmetom sem dobil vpogled v pozavarovalništvo, 

letalska zavarovanja in pomorska zavarovanja, vesel pa sem, da sem spoznal toliko novega o tem 

področju, sploh pa o pomorskih zavarovanjih, ki so najbolj pritegnila pozornost. Predavanja in 

seminarji so se mi zdeli odlično izpeljani, profesor Pavliha je snov odpredaval na zelo slikovit in 

zanimiv način ter s tem študentom približal to materijo. Všeč mi je bilo, da so bile skupine pri 

seminarjih zelo majhne, s čimer je prihajalo do večjega sodelovanja med študenti in profesorjem.  

Ne glede na to, kam me bo karierna pot peljala, mi bo pridobljeno znanje zavarovalništva zagotovo 

koristilo tako v vsakdanjem kot v poklicnem življenju, saj dandanes skoraj ni stvari ki ne bi bila 

zavarovana. Če pa me bo moja poklicna pot zanesla tudi na področje prevozništva, mi bo pridobljeno 

znanje prišlo zelo prav. 

Julijan Vuković, študent 4. letnika prvostopenjskega bolonjskega programa Pravo, PF UL 

 


